
 

Р Н И Д С 

Фондација „Регистар националног 

интернет домена Србије“ 

Жоржа Клемансоа 18а, 

Београд, Србија 

www.rnids.rs 

 

Записник са 101. седнице Управног одбора РНИДС одржане 1. новембра 2011. године, 

са почетком у 18,37 часова, присуствовало 7 од укупно 7 чланова УО. Драгомир 

Васиљевић, председник УО, Зоран Бухавац, заменик председника УО, Снежана Божић, 

Наташа Радовић (напустила седницу током тачке 1.в), Душан Стојичевић, Александар 

Павловић и Станиша Јосић, чланови УО; 

Војислав Родић, председник Конференције суоснивача (без права гласа); 

Ненад Маринковић, директор (без права гласа); 

Дејан Ђукић, менаџер правних послова (без права гласа), записничар на овој седници. 

 

Сходно члану 24. Пословника о раду Управног одбора,  већином гласова са 6 ЗА и 1 

УЗДРЖАН је усвојен записник са 100. седнице УО. 

 

Дневни ред:  
 

1.а Захтев за донацијом 

1.б Измена и допуна одлуке о упућивању делегације на службени пут 

1.в Мишљење адвоката Небојше Попадића у вези дописа Бошка Радивојевића 

2. Статус директора 

 

Дневни ред је усвојен ЈЕДНОГЛАСНО. 
 

Један а. тачка: Захтев за донацијом 

 

Управном одбору РНИДС-а је достављен захтев од стране председника IEEE HPSR 2012, 

Проф. др. Александре Смиљанић за донаторску подршку скупа IEEE Confrerence on High 

Performance on Switching and Routing 2012 (IEEE HPSR 2012) која се одржава у Београду 

од 24. до 27. јуна 2012. године у организацији Електротехничког факултета Универзитета 

у Београду и Интернационалне организације IEEE. Управни одбор је ЈЕДНОГЛАСНО 

одобрио донацију у вредности од 1100 (хиљадусто) евра у динарској протоввредности уз 

захтев организатору да се средства употребе у сврху награде изабраних радова. 

 

Један б. тачка: Измена и допуна одлуке о упућивању делегације на службени пут 

 

ЈЕДНОГЛАСНО је донета одлука о измени и допуни одлуке о упућивању делегације на 

службени пут Domain forum који се одржава у Софији, Бугарска 7. новембра. 2011. године. 

Чланове делегације чине: Драгомир Васиљевић, председник Управног одбора, Душан 

Стојичевић, члан Управног одбора и Ненад Орлић, овлашћени представник суоснивача 

Madnet д.о.о. у Конференцији суоснивача. 

 

 

 

 

 

http://www.rnids.rs/


Један в. тачка: Мишљење адвоката Небојше Попадића у вези дописа Бошка 

Радивојевића 

 

Адвокат Небојша Попадић је дао усменим путем правно мишљење у вези дописа Бошка 

Радивојећа којим износи своје неслагање са одлуком Конференције суоснивача којом су 

одбијене кандидатуре за чланове УО које је он доставио. Адвокат је истакао да сматра да 

је Конференција суоснивача донела исправну Одлуку са становишта Статута РНИДС-а и 

закона, те да су наводи Бошка Радивојевића неосновани. Председник Конференције ће 

упутити одговор на наведни допис са приложеним мишљењем. УО је ЈЕДНОГЛАСНО 

констатовао да УО по овом питању неће предлагати заказивање ванредне Конференције 

суоснивача. 

Друга тачка: Статус директора 
 

Директор је затражио да дискусија по овој тачки уђе у записник. 

 

Душан Стојичевић, предлагач ове тачке је дао уводну реч и истакао да је увидом у базу 

Агенције за привреде регистре закључио да је директор, РНИДС-а у радном односу у још 

једном привредном друштву, тј. Телефон сервис а.д. у својству директора. Тражио је да се 

директор изјасни о томе колико времена проводи у Телефон сервису и да ли и на који 

начин такав статус утиче на обављање послова за које је ангажован у РНИДС-у. Навео је 

да њему, због специфичности организације какав је РНИДС, неприхватљиво да управитељ 

ове организације буде истовремено директор неког другог привредног субјекта, иако 

законских препрека за тако нешто нема. Поред тога навео је да кроз листу добављача коју 

је директор доставио приметио да је РНИДС пословао са овим привредним субјектом и 

тражио од директора да изнесе детаље у вези ових навода, као и мишљење осталих 

чланова УО по овом питању.  

 

Снежана Божић је поставила питање у вези важећих прописа по овом питању, тј. да ли 

постоји формална препрека за обављање функције директора у два правна лица. 

 

Ненад Маринковић, директор, је у одговору истакао да је у Телефон сервису у статусу 

директора ван радног односа и да послове за ово привредно друштво обавља ван радног 

времена, те да је у РНИДС-у најмање 40 сати недељно, а често и више од тога. По 

именовању на функцију дирекора РНИДС-а хонорар у Телефон сервису му је износио 

10.000,00 (десетхиљада) динара месечно, док сада, као у и у протеклих неколико месеци 

ту функцију обавља волонтерски. У вези питања око пословања РНИДС-а са Телефон 

сервисом, навео је да је Уговор о одржавању телефонске централе закључен пре његовог 

доласка у РНИДС, тј. 12. 3. 2009. године исти Уговор је раскинут 13. 5. 2011. године. 

Приликом адаптирања пословног простора РНИДС-а Телефон сервис је био ангажован за 

послове инсталација, обзиром да су дали најповољнију понуду и најкраће рокове за 

завршетак посла. Нови Статут и нови Закон о задужбинама и фондација дефинишу питање 

сукоба интереса, те у складу са тиме, РНИДС и Телефон сервис немају пословни 

аранжман ни по ком основу од 13. 5. 2011. године. 

 

Навео је да је статус био познат члановима УО, запосленима, правној служби РНИДС-а: 

 Тадашњи председник УО (долазио у Телефон сервис последњи пут 

фебруара 2011.) 

 Заменик председника УО (долазила у време припреме ДИДС-а 2011. са 

појединим члановима радне групе )  

 Чланови УО, долазили у Телефон сервис  Ненад Орлић, Бранислав 

Добросављевић 



 Председница Скупштине Снежана Божић, последњи пут долазила у време 

припрема ДИДС-а 2011. године и око избора столица за пословни простор 

 Члан Скупштине Воја Родић, долазио у Телефон сервис  у 2010. години 

 Дејан Ђукић, Горан Миланковић, Мирјана Тасић, Јована Цветковић 

долазили у Телефон сервис  више пута 

 Madnet је пословао са Телефон сервисом  у периоду 2008. до 2011. године са 

вишемилионским прометом у динарима 

 У Телефон сервису  су се чувале ствари РНИДС-а, фрижидер, вишак 

намештаја 

 У Телефон сервису су се одржавали поједини састанци ван радног времена 

радних група и са запосленима и /или члановима Скупштине РНИДС-а и 

спољним сарадницима. 

 

Информацију да Телефон сервис ради послове на изради инсталација у новом пословном 

простору су знали УО и сви запослени и није било примедби за време радова од децембра 

2010. до марта 2011. Чланови УО су обилазили градилиште током извођења радова и 

обављали консултације око уређења, распореда, избора материјала, боја, видео надзора, 

нисконапонске мреже итд.) Иако је Телефон сервис реселер Cisca, Ericssona, Siemensa, 

Sectrona ниједна опрема није купљена преко Телефон сервиса већ директно од 

дистрибутера, по дистрибутерским ценама. 

 

Набавка инсталације не спада у набавку опреме већ, као део пословног простора, у 

набавку пословног простора, те се не примењује Правилник о поступку набавки и 

располагању финансијских средстава, без обзира на то, прибављене су још три понуде, све 

три су биле значајно више или лошије по квалитету каблова и утичница од понуде 

Телефон сервиса. Понуде су дате на основу спецификације коју је пре тога сачинио 

Телефон сервис у својој понуди. Извештај о добављачима и вредности радова достављен у 

првом кварталу и као такав извештај је усвојен, баш као и извештај за други квартал, без 

гласова против (90. и 94. седница УО) документи послати на листу УО. 

 

Списак добављача за други квартал није достављен формално на листу УО јер ни захтев 

није био формалан већ као молба једног члана УО да се за наредну седницу добије кад је 

већ испостављан и за претходни период.  

 

Питање у вези Телефон сервиса је први пут постављено по  одласку Горана Миланковића 

из РНИДС-а, а тада су поједини чланови УО почели опструкцију активности и отезали су 

са доношењем значајних одлука. 

 

Александар Павловић је навео да је суштинско питање да ли се извршавају задаци према 

задатој динамици, те уколико нема сукоба интереса нема примедби на овакав статус 

директора. 

 

Наташа Радовић је навела да је према њеном искуству, директор увек био расположив 

када су послови РНИДС-а у питању, без обзира да ли се послови обављају у току радног 

времена или по истеку. 

 

Зоран Бухавац је навео да сматра да без обзира што одредбе Статута о сукобу интереса 

нису у том тренутку биле на снази, сматра да није добро решење то што је РНИДС 

набављао услуге од Телефон сервиса приликом опремања пословног простора. Исто тако 

навео је да му се не свиђа што је раскид Уговора са Телефон сервисом у име РНИДС-а 



потписао Томислав Цигановић по пуномоћју, а Ненад Маринковић у име Телефон 

сервиса. 

 

Ненад Маринковић је навео да би тај раскид Уговора изгледао исто и да је потписан после 

5. октобра 2009. године по његовом доласку у РНИДС. 

 

Станиша Јосић је навео да у овом тренутку нема став по овом питању. 

 

Драгомир Васиљевић је навео да се и њему не свиђа што директор није потписао раскид 

Уговора са Телефон сервисом на страни РНИДС-а. Додао је да оваквом сутуацијом 

РНИДС је ограничен у могућности пословања са Телефон сервисом. Задржао би право да 

се у наредном периоду о овом питању детаљније изјасни. 

 

Душан Стојичевић је навео да, обзиром да су чланови УО углавном неодређени по овом 

питању или су задовољни радом директора, он неће ништа даље предлагати по питању 

статуса директора.  

 

На питање Зорана Бухавца, директор је навео да у Телефон сервису обавља 

административну улогу директора јер је наследник М. Јевтића студент  Универзитета 

Сингидунум и до краја ове године он преузима функцију директора јер пуни ускоро 26 

година. 

 

Александар Павловић се сложио да није добро што РНИДС, због потенцијалног сукоба 

интереса, не може да сарађује са Телефон сервисом. 

 

На  крају дискусије директор, Ненад Маринковић је навео да планира по својој личној 

одлуци функцију у Телефон сервису напусти до краја 2011. године.  

 

 

У Београду 1. новембра 2011. године  

Седница је завршена у 22,51 сати 

 

Записник саставио:                                                                            Председник УО 

 

Дејан Ђукић, менаџер правних послова                                      Драгомир Васиљевић 

     


